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   După ce au aşteptat mai multă vreme ca salarizarea bugetarilor să fie “rezolvată” şi au
renunţat la acţiunile protestatare stabilite pentru luna iunie – sub rezerva apariţiei unei variante
mulţumitoare a celebrei de acum ordonanţe care vizează salarizarea bugetarilor –  sindicaliştii
Sanitas se găsesc tot în punctul din care au plecat.  

  

   Mircea Ciocan, preşedintele Sanitas Maramureş, spune că ordonanţa care şi-a propus
eliminarea inechităților salariale existente nu rezolvă în forma actuală decât parţial acest lucru.
Ba mai mult, generează inechități noi.

  

   Ciocan arată că “personalul de specialitatea şi auxiliar este incomplet cuprins in ordonanță.
Mai exact, pe listă nu se regăsesc personalul TESA, personalul din creşe şi funcţionarii publici
din Direcţiile de Sănătate Publică. În plus, angajații unităţilor de asistență socială au fost lăsaţi
pe dinafară, iar personalul din cabinetele medicale şcolare (acolo unde ele există) a fost greşit
încadrat în grila de salarizare”.

      

   Nu în ultimul rând, spune liderul Sanitas Maramureş, sunt tot mai numeroase cazurile în care
se reclamă faptul că pentru asistenţii medicali care prestează aceeaşi muncă, dar au nivele 
diferite de studii, ordonanţa măreşte diferenţele dintre nivelele actuale de salarizare, generând o
nouă discriminare, raportat la principiul “muncă egală, salarizare egală”.
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